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Председник Владе Србије у оставци Милош Вучевић изјавио је данас да настрадале на
новосадској железничкој станици 1. новембра „најчешће помињу они који нису знали
њихова имена да изговоре, нису били ни на једној сахрани, помену, а држе предавања
коме су крваве руке“.

  

  

„Доста тих њихових глупости. Ко им је дао право да одређују ко је какав и ко је шта
урадио, ко су они да о томе причају? Немају емпатију ни према чему, осим што желе да
задњице сместе у фотеље, то им је једини циљ“, рекао је Вучевић.

  

Он је поводом данашњих блокада саобраћаја у Београду и Новом Саду изјавио да моли
грађане за стрпљење и коришћење других саобраћајница, како се не би дизале тензије.
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Немојте улазити у расправе. Не оправдавам и не разумем блокирање. Онима који то
праве вербална и физичка расправа је потребна као погонско гориво, склоните се од
њих, рекао је Вучевић током манифестације „Сајам завичаја“, на Новосадском сајму.

  

„Данас неко покушава да нас убеди да крваве руке треба да буду наши знаци. Наш знак
је штит са четири оцила, наш штит је Свети Сава, наш најјачи штит је љубав народа“,
изјавио је Вучевић.

  

Он је навео да се на данашњим парламентарним изборима на Косову Срби боре за сваки
глас.

  

Молим их да изађу на изборе у што већем броју и гласају за Српску листу, једину српску
опцију на Косову, како косовски премијер Аљбин Курти не би правио лажне Србе и
лажне српске посланике, рекао је Вучевић.

  

(Данас, Фонет)
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